
Vragen van de SP aan wethouder Scheepers over Buurtcentrum De Lelie
 (Vragenhalfuur 2 d.d. 12 mei 2021)

In 2018 is een intentieovereenkomst afgesloten met betrokken partijen :Paulusschool, Bink, 
Versa en stichting buurtpost Zuid voor een multifunctioneel centrum.

Hier is aan toegevoegd, Jeugd en Gezin. Dit staat niet in de overeenkomst. Waarom wordt 
Jeugd en Gezin toegevoegd en waarom is dit niet langs de raad gegaan?
Past Jeugd en Gezin niet beter in een gezondheidscentrum i.p.v. een locatie waarin een 
buurthuis is gevestigd? De functie van een buurthuis is een andere. Daar komt bij dat Jeugd en 
Gezin bij een school en kinderopvang een drempel kan zijn voor ouders. Immers, zichtbaar 
voor andere ouders en daardoor wellicht stigmatiserend. Wat wordt gedaan om dergelijke 
drempels te voorkomen?
 
Waarom is de buurtpost Zuid vervangen door een klankbordgroep, en waarom is dat besluit, 
dat afwijkt van het raadsbesluit, niet langs de raad gegaan? Zitten er ook buurtbewoners in 
deze klankbordgroep? Zo ja, wat is hun input? Zo nee, wat wordt er gedaan aan participatie 
vanuit de buurt?
 
Blijft een deel van het gebouw behouden of worden materialen hergebruikt of gaat het 
gebouw helemaal tegen de vlakte zoals we uit de media vernemen. Indien dat laatste, wat is 
daarvoor de reden?
 
Hoe kan het dat op 9 april het PVE op tendernet is gepubliceerd terwijl op 3 mei het B&W 
besluit is genomen? Dit besluit is op 6 mei gepubliceerd en we lezen op tendernet dat de 
inschrijving op 10 mei sluit. Kunt u dit verklaren?

NB: we zijn ons bewust dat DH hier ook vragen over heeft gesteld en dat er wellicht overlap 
is. We stellen voor de vragen gezamenlijk te behandelen. 
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